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Protokół Nr 4/2024 
z posiedzenia Komisji Statutowo - Regulaminowej 

w dniu 26 sierpnia 2024 r. 

1. OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM 

Posiedzenie Komisji Statutowo–Regulaminowej otworzyła Przewodnicząca Komisji, Katarzyna 
Kulesa. W posiedzeniu udział wzięli Członkowie Komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik nr 1 do protokołu oraz:  

1. Lucyna Klich – Dyrektor Wydziału Organizacyjnego i Spraw Obywatelskich, 

2. Klaudiusz Kawecki – Mecenas.  

2. ZAPOZNANIE Z PORZĄDKIEM OBRAD 

Przewodnicząca Komisji, Katarzyna Kulesa przedstawiła porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2. Zapoznanie z porządkiem obrad 

3. Przyjęcie protokołu poprzedniego posiedzenia 

4. Dyskusja nad propozycjami Klubu Porozumienie Podkrakowskie dot. proponowanych 
zmian w zakresie Uchwały Nr XXXVI/405/2021 Rady Powiatu w Krakowie z dnia 24 
listopada 2021 roku 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powołania Kapituły Honorowej 

6. Sprawy bieżące 

7. Zamknięcie obrad 

3. PRZYJĘCIE PROTOKOŁU POPRZEDNIEGO POSIEDZENIA 

Nie zgłoszono uwag ani wniosków do protokołu poprzedniego posiedzenia. 

Komisja jednogłośnie – 4 głosami za – przyjęła protokół poprzedniego posiedzenia Komisji.  

4. DYSKUSJA NAD PROPOZYCJAMI KLUBU POROZUMIENIE PODKRAKOWSKIE DOT. PROPONOWANYCH 

ZMIAN W ZAKRESIE UCHWAŁY NR XXXVI/405/2021 RADY POWIATU W KRAKOWIE Z DNIA 

24 LISTOPADA 2021 ROKUB 

Komisja zapoznała się z następującymi dokumentami: 

- propozycjami Klubu Porozumienie Podkrakowskie (załącznik nr 1); 
-opinią prawną w przedmiocie oceny możliwości  wprowadzenia zmian (załącznik nr 2);  
- aktualnie obowiązującą uchwałą z naniesionymi propozycjami Klubu (załącznik nr 3). 

Lucyna Klich przedstawiła przebieg dotychczasowych działań w zakresie oceny potrzeby zmiany 
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Uchwały Nr XXXVI/405/2021 Rady Powiatu w Krakowie z dnia 24 listopada 2021 r. w sprawie diet 
radnych Rady Powiatu w Krakowie.  

Na pytanie Przewodniczącej Komisji, Wojciech Pałka odpowiedział, że uchwała obowiązująca jest 
adekwatna i nie wymaga zmiany. 

Katarzyna Kulesa poinformowała, że Klub Radnych Platforma Obywatelska czeka na propozycje, 
do których będzie mógł się ustosunkować 

Klaudiusz Kawecki poinformował, że Kancelaria propozycje 2 i 3 uważa za niezgodne z prawem, 
zaś z propozycjami nr 1 i 4  wiążą się  problematyczne kwestie. Propozycja pierwsza odchodzi 
jeszcze mocniej od zróżnicowania diet, które już dotychczas są w małym stopniu zróżnicowane. 
Propozycja nr 4 formalnie jest poprawna, jednak dyskusyjna pozostaje proporcja. Ukształtowane 
orzecznictwo sądowe wskazuje, że należy wziąć pod uwagę obecność radnych. Obniżenie na 
okres wakacyjny uwzględnia fakt, iż istotnym elementem aktywności radnego jest obecność na 
sesjach i komisjach. Usunięcie spowodowałoby ryczałtowość diety (quasi wynagrodzenie) co jest 
niezgodne z przepisami. Kwestia wprowadzenia możliwości usprawiedliwionych absencji również 
narusza przepisy prawne. Istnieją pojedyncze poglądy sądu administracyjnego, jednak 
dominujący jest pogląd, iż dieta ma rekompensować utracone zarobki, stąd rekomendacja jest 
negatywna. Proponował rozważenie zmiany zapisów w §2 w zakresie trzeciej komisji. 

Katarzyna Kulesa poinformowała, że Klub Radnych Koalicja Obywatelska byłby również za 
usunięciem zwiększenia przy 3 komisjach. Pytała o rekompensatę w takiej sytuacji.  

Alicja Wójcik przypomniała dotychczasowe prace. Wyraziła opinię, iż spłaszczenie ma swoje 
uzasadnienie. Jej zdaniem przewodniczący Rady powinien mieć  100% diety, zaś nieetatowy 
członek Zarządu bez zmian. Wyraziła opinię, iż Członkowie Zarządu powinni być etatowi. 

Katarzyna Kulesa poparła stanowisko radnej Alicji Wójcik co do członków zarządu. 

Katarzyna Stadnik zwróciła uwagę, że w sejmiku nie ma przerwy wakacyjnej. Zwróciła się 
z pytaniem co do wątpliwości odnośnie wysokości obniżenia w wakacje. 

Klaudiusz Kawecki odpowiedział, że wysokość jest do dyskusji. 

Katarzyna Kulesa poinformowała, że należy zastanowić się nad propozycjami. 

5. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE POWOŁANIA KAPITUŁY HONOROWEJ 

Katarzyna Kulesa odczytała projekt uchwały.  

Omówiono skład Kapituły Honorowej.  

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 5 głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

6. SPRAWY BIEŻĄCE 
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Nie zgłoszono.  

7. ZAMKNIĘCIE OBRAD 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodnicząca Komisji, Katarzyna Kulesa zamknęła 
posiedzenie Komisji Statutowo - Regulaminowej.  

 

 Przewodnicząca Komisji 
 Statutowo- Regulaminowej 

 Katarzyna Kulesa 

Protokołowała: Lucyna Klich 


